
 
Ședința C.A. al I.S.J. Hunedoara  
11.09.2023 
 
Luni, 11 septembrie a.c., a avut loc ședința de lucru a Consiliului de Administrație al Inspectoratului Școlar 
Județean Hunedoara. 
 
Pe ordinea de zi au fost înscrise următoarele probleme:  

I. Solicitări unități de învățământ 
II. Diverse 

 
În cadrul ședinței au fost luate următoarele hotărâri:  

 
I. Se aprobă solicitările din partea unităților de învățământ, conform Anexei 1. 

 
II. Diverse: 

1. Se prezintă adresa Primăriei Zam referitor la activitatea grădiniței într-o nouă locație. 
2. Se aprobă transferul între unități a unei autoutilitare pentru a realiza aprovizionarea la 

Liceul Tehnologic Agricol ”Alexandru Borza” Geoagiu. 
3. Se aprobă membrii consiliului de administrație ai unităților de învățământ, anul școlar 

2023-2024, conform Anexei 2. 
4. Se aprobă detașarea în interesul învățământului pe funcția de director adjunct de la 

Colegiul Național ”Decebal” Deva. 
5. Se aprobă diminuarea normei didactice la 16 ore pentru un cadru didactic cu 25 ani 

vechime și gradul I. 
6. Se aprobă eliberarea duplicatelor actelor de studii, după cum urmează: 

a. Colegiul Național ”Decebal” Deva - promoția 1986; 
b. Liceul Tehnologic ”Dimitrie Leonida” Petroșani – promoția 2006. 
 
 
 

Anexele la care se face referire în articol sunt postate la rubrica ISJ HUNEDOARA–CONSILIUL DE 
ADMINISTRATIE  
 
 


